
Protokół Nr 2

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się w 
dniu 14 grudnia 2018 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1100 do godz. 1300

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena - członek komisji
3. Kłębek Krzysztof - członek komisji
4. Bereda Piotr - członek komisji
5. Rasiński Tomasz - członek komisji
6. Bielecki Kamil - członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski- Wójt Gminy, p. Dorota 
Wróbel -  Z-ca Wójta, p. Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy, p. Anna Kłosowska -obsługa 
prawna Urzędu Gminy, p. Mateusz Kaszuba- Kierownik ZGK. p. Katarzyna Skwarska- 
specjalista pracy socjalnej, p. Ireneusz Ziliński- Kierownik referatu inwestycji i rozwoju, 
p. Marcin Szerszenowicz- kierownik referatu drogownictwa, p. Stanisław Kryśkiewicz- 
przedstawiciel firmy odpowiedzialnej za konserwację oświetlenia na terenie Gminy 
Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 
i poprosił P. Annę Kłosowską- obsługę prawna urzędu o zreferowanie opinii prawnej na temat 
nagrywania komisji Rady Gminy.
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek kto jest za nagrywaniem komisji 
rady Gminy:

„Za” - 3 głosy 
„Przeciwko”- 3 głosy

Przewodniczący komisji nie wyraził zgody na nagrywanie komisji Rady Gminy Dąbrówka.

P. Wójt napisał na prośbę p. Przewodniczącego oświadczenie w jakim celu maja służyć 
nagrania z komisji i gdzie będą przechowywane.
Załącznik do niniejszego protokołu stanowi oświadczenie Wójta.

Tematem posiedzenia w szczególności było zapoznanie się z projektem budżetu na 2019 r. 
Pani Skarbnik przedstawiła dochody i wydatki Gminy Dąbrówka, odniosła się również do 
projektu budżetu na 2019 r. w części należącej do kompetencji Komisji które szczegółowo 
omówiła, tj.:

1. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa,
2. Dział 851 Ochrona zdrowia,
3. Dział 852 Pomoc społeczna,
4. Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej,
5. Dział 855 Rodzina,
6. Rozdział 90002 Gospodarka odpadami,



Rozdział 90003 Oczyszczanie miast i wsi,
Rozdział 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg,
Rozdział 90017 Zakłady gospodarki komunalnej,
Rozdział 90019 Wpływy i wydatki związane z gromadzenia środków z opłat i kar za 
korzystanie ze środowiska.

W trakcie prac nad projektem budżetu poruszono temat przyznanej kwoty na wydatki dla 
poszczególnych jednostek OSP- kwota niższa o 20 000, 00 zł niż w zeszłorocznym budżecie 
oraz różnica w kwocie przydzielonej na wydatki inwestycyjne w dziale Bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciwpożarowa. Radni poprosili o ujęcie w projekcie budżetu na 2019 
r. remontu dachu OSP w Chajętach- zostanie zlecona wycena naprawy dachu. Na chwilę 
obecną trzeba ustalić kierunek działania. Zgłoszono aby na chwile obecna zabezpieczyć 
dach aby nie stwarzał niebezpieczeństwa dla mieszkańców.
Przewodniczący komisji zwrócił uwagę na brak wniosków do budżetu na 2019 rok o którym 
wnioskowała komisja Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego w dniu 
9 października 2018 r.

Poruszono temat gospodarki odpadami komunalnymi- opłaty za odpady komunalne wzrosną 
o około 30%, wynika to ze zmian w ustawie oraz z powodu wzrostu kosztów firm 
odbierających odpady komunalne.

Na posiedzenie komisji został zaproszony p. Stanisław Kryśkiewicz- firma odpowiadająca w 
Gminie za konserwację oświetlenia. Przedstawił on komisji panujące problemy na terenie 
Gminy Dąbrówka- głównie brak ujednolicenia źródeł światła. Poruszono również temat 
zgłaszania przez mieszkańców nieświecenie lamp- brak podawania szczegółowych adresów.

Przy podrozdziale 90017 Zakłady gospodarki komunalnej wydatki inwestycyjne stwierdzono 
brak zapisu o zakup agregatu prądotwórczego dla ośrodka Zdrowia w Dąbrówce. Komisja 
poprosiła p. Kierownika ZGK o ujęcie w projekcie budżetu na 2019r. zrealizowania tej 
inwestycji gdyż taki wniosek był już złożony przez poprzednie komisję w poprzedniej 
kadencji. W związku z wysoką ceną agregatu w tym celu zaproponowano zaprosić Panią 
wynajmującą powierzchnię Ośrodka Zdrowia w Dąbrówce na spotkanie w celu omówienia 
problemu i zaproponowania innych rozwiązań.

W wolnych wnioskach poruszono temat w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego w wydatkach inwestycyjnych zadanie Kuźnia Norwida-czemu tak wysoka kwota 
została przyznana na tą inwestycję. P. Skarbnik wyjaśniła iż środki zapisane w projekcie 
budżetu na 2019 rok są środkami wynikającymi z dofinansowania.

Na tym protokół zakończono.




